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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelację o sygnaturze BIO.1511.1.2016 z dnia 

17.02.2016 proszę o informację na jakim etapie planowania/wykonania jest utworzenie hot- ' 

spotu na ternie placu zabaw w Miejscu Klodnickim." Wnioskowałem o ten hot-spot na 

początku 2016 roku i w odpowiedzi wyczytać moZna Ze po uzyskaniu pozwolenia zostanie on 

utworzony. W związku z tym ' iż zbliża się ciepły okres roku proszę o ponowne szybkie i 

pozytywne rozpatrzenie .sprawy. 

Proszę również o utworzenie punktu hot-spot w ,parku w Sławięcicach. W tym roku 

planowanajest modernizacjaterenu rekreacyjnego w sławięcickim parku i w związku z tym 

uważam że to bardzo właściwy moment uruchomienia hot-spotu w tym miejscu. 
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